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The Kingdom of Antichrist 敵基督的國度 (I) 
 
I. Good Type 好的預表 
救恩的預表 /Types of Salvation 

 
Illustration 1: 
【創 Gen 3:7】 

【創 Gen  3:21】 

 
Illustration 2: 
【創 Gen 9:3~4】 

【利 Lev 17:10~13】 

 
Illustration 3: 
【民 Num 35:13~15】 

【民 Num 35:28】 

【來 Heb 9:26b】 

 
 
 

II. Bad Type 壞的預表 
Type of Antichrist敵基督的預表 

【但 Dan  2:1~9】 

【但 Dan 2:31~45】 

 
A. Whole World 整個世界 

 
【但 Dan 2:4】 

但以理書 2:4-7章用亞蘭文, 講的就是有關全世界的未來. 

Daniel chapters 2:4-7 were in Aramaic, and they were about the future of  
the world.  
 
1. Babylon巴比倫 

2. Persia 瑪代波斯  

3. Greece 希臘 

4. Rome 羅馬  

5. Revived Rome (Kingdom of Antichrist) 復興的羅馬 

   (敵基督的國度)  

6. God’s Kingdom 耶穌的國度 

B. Israel Specific有關於以色列人的 

敵基督的記載是在以色列人的信息裡面, 表示敵基督的出現, 是會帶給

以色列人極大極大的破壞. 

Antichrist was in the message to the Israelites.  It indicates that the 
appearance of the Antichrist would bring great destruction to them. 
【但 Dan  10:1~3】 

【但 Dan 10:12~14】 

Antiochus Epiphanes as the type of Antichrist.  
 安提阿基依匹芬妮作為敵基督的預表. 

 
 

III. God is the Lord of History and He has his people in special care.   
     上帝是歷史的主, 而且祂特別看待保護祂的子民. 
 

A. History is His story.  
      歷史是祂的故事. 

 
B. He watches over his people.  

     上帝特別保護祂的子民. 

 
C. God’s people cannot divorce themselves from the world. 

      神的子民不能夠不管世界的事情而獨善其身. 

 
 

Conclusion 結論 
【賽 Isa  49:15】 

 

Reflections: 
1. The Christians have two advantages compared with non-Christians: (1). 
Foreknowledge of the world event. (2). Special care from the Creator.  How 
do you expect the Christians to behave differently from others in this world?  
和未信主的人相比, 基督徒有兩個優勢 (1). 預先知道世界的大事. (2). 有

創造主特別的保護. 你認為基督徒在這個世界上應該有甚麼樣不同的表

現? 

 
2. God’s people refers to Israelites in the OT, and to the Christians in the NT.  
What is the relationship of Israelites and the Christians in God’s salvation 
plan? 神的子民在舊約裡面指著的是以色列民. 在新約是基督徒. 以色列

民和基督徒的關係, 在神的救恩裡面是如何呢? 
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